



الجامعة  
مَنْسُورَة  
Mansoura Univ.



More

1 of 167

Fwd: Indian Technical and Economic Cooperation (ITEC) Scheme for Training Courses

Inbox

Starred

Sent Mail

Drafts

Bookmarks

الإدارة العامة للبحوث والتعاون

التعليم

البريد الإلكتروني

معلومات الاتصال بالبريد

ملفات البريد الإلكتروني

معلومات

MU - Administration

Mansoura University Vice President High Education

May 3 (3 days ago)

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام

أ.د/ أشرف محمد سويلم  
نائب رئيس جامعة المنصورة  
للدراسات العليا والبحوث  
تلف: 0502200700

----- Forwarded message -----

From: Tamer Adel &lt;tamer@indembcairo.com&gt;

Date: 2018-05-02 17:26 GMT+02:00

Subject: Indian Technical and Economic Cooperation (ITEC) Scheme for Training Courses

To: [git@mans.edu.eg](mailto:git@mans.edu.eg)Cc: [muacr1@mans.edu.eg](mailto:muacr1@mans.edu.eg), [mvvphe@mans.edu.eg](mailto:mvvphe@mans.edu.eg)

भारत का राजदूतावास,  
काहिरा



Embassy of India  
Cairo

No: C17

No. CAI/231/2/2018

26<sup>th</sup> April 2018

Dear Prof. Al Qenawy,

We are pleased to inform you that the Government of India is inviting applications under the Indian Technical and Economic Cooperation (ITEC) Scheme for training courses during the period April 2018 to March 2019.

It is requested that these ITEC training programs are circulated widely to all Government University employees in order to obtain appropriate nominations. Since the medium of the instruction for the courses is English, please ensure that the nominated candidates are able to speak, read and write in English. Please ensure that the nominated candidates fulfil all eligibility conditions and have work experience in the relevant field/area of training courses.

## سفارة الهند بالقاهرة

### نشرة صحفية

#### برنامج التعاون الفني والاقتصادي 2019/2018

تدعو سفارة الهند بالقاهرة إلى إرسال المسؤولين الحكوميين لطلبات الالتحاق ببرنامج التعاون الفني والاقتصادي الهندي للدورات التدريبية للفترة من إبريل 2018 وحتى مارس 2019.

ونظرا لأن لغة التدريس في الدورات هي اللغة الإنجليزية، ينبغي على المتقدم أن تتوفر القدرة في المتقدم على التحدث والقراءة والكتابة باللغة الإنجليزية. وينبغي للمرشحين الوفاء بكافة شروط الأهلية وتكون لديهم خبرة في مجال ذو صلة بالدورة التدريبية. ويمكن للطلاب الذين يتقنون اللغة الإنجليزية التقدم لحضور الدورات.

ويرجى من المتقدمين للاستفادة من برنامج التعاون الفني والاقتصادي الهندي تحميل طلبهم على رابط التقديم لبرنامج التعاون الفني والاقتصادي الهندي على الموقع التالي [www.itcgoi.in](http://www.itcgoi.in). وبعد قيام المرشحين بالتقدم للدورة، ينبغي لهم طباعة نسخة ورقية من الطلب والتوقيع على الجزء الثاني منه ووضع الخاتم الرسمي عليه.

وبعد فحص كل طلب، يتم استدعاء كافة المتقدمين الذين يستوفون شروط الترشح إلى حضور مقابلة شخصية واختبار باللغة الإنجليزية بسفارة الهند بالقاهرة في 5 شارع عزيز أباظة، الزمالك، القاهرة.

يرجى إرسال طلبات كافة المسؤولين الحكوميين المصريين المؤهلين ومسؤولي الجامعات الحكومية والباحثين، الخ.

من الذي يمكنه التقدم لحضور الدورات

- المسؤولين في الإدارات الحكومية، المحافظات، الجامعات الحكومية والمؤسسات البحثية الحكومية بعد قضاء خمس سنوات في الخدمة

#### معايير التأهل لحضور دورات برنامج التعاون الفني والاقتصادي

- المؤهلات الأكاديمية التي يضعها المعهد الهندي بخصوص الدورة
- ينبغي للمرشحين امتلاك خبرة عمل كافية
- من المطلوب الإلمام باللغة الإنجليزية بشكل كافي لحضور الدورة
- يتراوح السن بين 25 و 45 سنة
- ان يكون المتقدم لائق صحيا لحضور الدورة في الهند

#### معلومات عامة

- ينبغي استكمال الطلبات على الإنترنت بشكل مناد. ب. ينبغي كتابة الاسم كاملا كما يظهر في جواز السفر في الطلب على الإنترنت.
- ينبغي تحميل صورة حديثة مقاس 3 في 6 على الطلب من خلال الإنترنت
- ينبغي استكمال بيانات الجزء الثاني من الطلب مع وضع التاريخ والعنوان والوظيفة الخاصة بالموظف المرسل من الوزارة.
- ينبغي وصول الطلبات إلى سفارة الهند قبل بدء الدورة التدريبية بثلاثة أشهر على الأقل
- بعد أن يقع الاختيار على أحد المرشحين، تقوم السفارة بإرسال رسالة بريد إلكتروني إلى الإدارة المختصة/الجهة المرشحة وإلى المرشح
- وتكون سلطة قبول الطلبات فقط في يد وزارة الخارجية الهندية بحكومة الهند بنيودلهي.

نرجو إرسال رسالة بريد إلكتروني إلى [tamer@indembcairo.com](mailto:tamer@indembcairo.com) في حالة وجود أي أسئلة أو رغبة في الحصول على مزيد من الإيضاحات بشأن برنامج التعاون الفني والاقتصادي الهندي.

Embassy of India  
Cairo

PRESS RELEASE

ITEC Programme 2018-19

The Government of India is inviting applications under the Indian Technical and Economic Cooperation (ITEC) Scheme for training courses during the period April 2018 to March 2019 from Government officials.

Since the medium of the instruction for the course is English, the applicant should be able to speak, read and write in English. The candidates should fulfil all eligibility conditions and have work experience in the relevant field/area of the training course. Only students proficient in English may apply.

The ITEC applicants are required to upload their application at the "Apply for ITEC" link on the website: [www.itecgoi.in](http://www.itecgoi.in). After a candidate has applied for a course, he/she must take a printout of the application and Part-II must be signed and sealed by the authorized official.

After scrutiny of each application, all the eligible applicants will be called for a personal interview and English Test at the Embassy of India, 5 Aziz Abaza Street, Zamalek, Cairo.

The Applications are invited from eligible Egyptian Government officials and Governmental University officials, Researchers, etc.

Who can apply

- Officials in Government departments, Governorates, Government Universities, and Government Research Organizations, only after 5 years of service.

Eligibility criteria for admission to ITEC Training Courses

- Academic qualifications as laid down by the Indian Institute for the Course.
- Candidates should possess adequate work experience.
- Working knowledge of English is required to attend the Course.
- Age between 25 to 45 years.
- Medically fit to undertake the training program in India.

General Information

- Applications should be completed online properly. Full name as appearing in the Passport must be written in the Online Application.
- Latest passport size photo must be uploaded online.
- Part-II of the Application also should be completed with date, address and designation of the forwarding Officer of the Ministry.
- Applications should reach the Embassy of India at least 3 months before the commencement of the Training Course.
- Upon selection, the Embassy will inform by email to the designated/nominating Department of Egypt and the candidate.
- Decision regarding acceptance of applications rests solely with the Ministry of External Affairs, Government of India, New Delhi.

Please send email to: [tamer@indembcairo.com](mailto:tamer@indembcairo.com) in case you have any questions or need any further clarification regarding the ITEC programme.